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Sprawozdanie z obrad Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miasta i Gminy Kórnik z dnia 19 września 2024 r. 

 

Z chwilą rozpoczęcia obrad Komisji Budżetu i Finansów uczestniczyło 16 na 21 radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 08.30 a zakończyły o godz. 10.45. Przyjęto jednomyślnie 

zaproponowany porządek obrad ze zmianami (dodano do porządku obrad kolejny punkt (i) 

dotyczący odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Małgorzatą Skrzypczak 

zatrudnioną w KRUS na stanowisku Kierownika Placówki Terenowej w Grodzisku Wlkp.; ponadto 

przesunięto kolejność projektu uchwały na pierwsze miejsce). Protokół z poprzedniego 

(sierpniowego) posiedzenie KBiF przyjęto jednomyślnie. 

Tematyka obrad kształtowała się w następujący sposób: 

 Po przedstawieniu projektów uchwał i merytorycznej dyskusji zaopiniowano pozytywnie 

projekty uchwał w następujących sprawach: 

a) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik lub jej 
jednostkom organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania takich 
ulg, 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 
c) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 
 

Zmiany dotyczą przesunięć środków finansowych na 2025 rok. Wynikają one z przedłużających 

się procedur związanych z przygotowaniem inwestycji (projektowaniem, regulacją spraw 

własnościowych itp.), a to powoduje, że nie ma możliwości wykorzystania tych środków 

w bieżącym roku budżetowym. 

 
d) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Poznaniu, 
 
Kwota pożyczki ma wynosić blisko 28 mln zł. (istnieje możliwość jej częściowego umorzenia 

w przyszłości). Pożyczka jest związana z realizacją zadania: "Budowa sieci kanalizacji sanitarnej 

wraz z przyłączami na terenie wsi Czmoń, gmina Kórnik, oraz w obrębie Kaleje na terenie gminy 

Śrem". 

 
e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie, 
udziela się pomocy finansowej w wysokości 100 000 zł gminie Stronie Śląskie z przeznaczeniem na 
walkę ze skutkami powodzi. 
 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
 

Propozycje stawek podatków na rok 2025 podwyższone zostały o 2,7% w stosunku do stawek 

obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. Wynika to ze wzrostu wskaźnika 
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cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2024 roku w stosunku do I półrocza 2023 roku. 

Stawki podatku za budynki mieszkalne, budynki lub ich części związane z udzielaniem świadczeń 

zdrowotnych zostały obniżona od górnej granicy odpowiednio o 0,15 zł/m2 i 0,87 zł/m2 od stawek 

maksymalnych. Natomiast podatek dla budynków pozostałych (np. garaże, budynki gospodarcze) 

obniżono o 1,45 zł za 1m² od stawki maksymalnej. Propozycja podatku od budynków związanych 

z prowadzeniem działalności gospodarczej ma wynosić 34,00 zł/m2 powierzchni użytkowej. 

 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 
w obrębie Błażejewko, gmina Kórnik, 
 
- dotyczy działki nr 296 o powierzchni 0,7086 ha; kupno za 1.417.200 zł. 
 
h) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy najmu 
nieruchomości lokalowej położonej w miejscowości Kórnik obręb Bnin. 
 
- dotyczy lokalu o powierzchni użytkowej 38,57 m2, znajdującego się w budynku położonym 
w miejscowości Kórnik obręb Bnin, przy ul. Rynek 17; najem do 5 lat; lokal jest wynajmowany pod 
agencje pocztową wraz z usługami towarzyszącymi. 
 
i) w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z I Wiceprzewodniczącą 
Rady Miasta i Gminy Kórnik panią Małgorzatą Skrzypczak zatrudnioną w KRUS Oddział Regionalny 
w Poznaniu na stanowisku Kierownika Placówki Terenowej w Grodzisku Wlkp. 
 

- z powodu braku odpowiedzi z ZUS na zapytania radnych proponuje się zajęcie stanowiska Rady - 

odmawia się wyrażenia zgody na odwołanie radnej Małgorzaty Skrzypczak. 

 

Ponadto radni zapoznali się z propozycją zmiany trybu głosowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2025. Ponadto zapoznali się z pismami w sprawach: 

- wniosku z prośbą o zwiększenie dofinansowania oraz zabezpieczenie środków finansowych na 

obchody 100-lecia OSP w Radzewie w wysokości 70.000 zł, 

- wniosku rady sołeckiej oraz sołtysa Żernik p. Daniela Kulzy o umieszczenie w projekcie budżetu na 

rok 2025 trzech wymienionych inwestycji. 

Na następne posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów zostanie przygotowany szczegółowo 

protokół z obrad, który zostanie Państwu radnym przedstawiony do zaopiniowania. 

 

Kórnik, dnia 19.09.2024 r. 

Przewodniczący  

Komisji Budżetu i Finansów 

(-) Adam Lewandowski  


